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Mikäli lautakunnan jäsenillä on asioita, jotka heidän mielestään tulee 
kirjata pöytäkirjaan, tulee heidän toimittaa esityksensä kirjallisina 
pöytäkirjanpitäjälle viimeistään kokouksessa. 
 
 

Päätös Jäsen Tapio Rantavalli jätti seuraavan kirjallisen esityksen: 
 
"Kaasmarkun koulun rakennusten korjaaminen 
 
Ulvilassa pitkään valmisteltu palveluverkkosuunnitelma sai lopullisen 
päätöksensä Kaupunginvaltuuston kokouksessa 30.10.2023. 
Valtuusto päätti että, Koskiin rakennetaan uusi rakennus koulun 
käyttöön ja saman päätöksen mukaisesti Kaasmarkun koulu jatkaa 
normaalisti toimintaansa.  
 
Kaupunginjohtajan sanoja lainatakseni, ”Mikäli päätetään, että 
molemmat koulut jatkavat, niin kyllä ne sitten molemmat laitetaan 
kuntoon”.  
 
Edellä kerrottuun viitaten, esitän että:  
Sivistyslautakunta esittää suunnittelumäärärahaa vuoden 2024 
talousarvioon Kaasmarkun molempien koulurakennuksien 
korjaamiseksi käyttökuntoon ja samalla pyytää teknistä toimea 
aloittamaan molempien koulurakennusten käyttökuntoon 
saattamiseksi tarvittavien korjausten suunnittelun. Erityistä huomiota 
olisi syytä keskittää rakennusten esteettömyyden parantamiseen." 

 
 


